

Ο ναός της Αγίας Σκέπης της Παναγίας στο χωριό Μπούλζι βόρεια της περιφέρειας του Τσελιάμπινσκ χτίστηκε τον 18ο-19ο αι. Έχει τρεις θρόνους. Κοντά στον ναό υπάρχει το εγκαταλελειμμένο κτίριο του πρώην σχολείου, ένα ισόγειο κτίσμα από κόκκινα τούβλα. Τώρα στεγάζει τα κελιά των αδερφών και έναν ναό. Αυτή την εποχή ο πληθυσμός του χωριού δεν ξεπερνά χίλια άτομα. Ο ναός βρίσκεται σε έναν λόφο και φαίνεται από μακριά. Κάτω από το βουνό κυλάει ο ποταμός Σινάρα. Τον Απρίλιο του 2014 στον ναό μετά από διακοπή 80 ετών γιορτάστηκε η Ανάσταση.

---

The church of the Holy Protection of the Mother of God in Bulzi village, to the north of Chelyabinsk region, was built in the 18th-19th century. It has three thrones. Close to the church lies the abandoned building of the former school, a ground-floor building made of red bricks. It now houses the monks' cells and a church. Currently, the population of the village is not more than one thousand. The church is on a hill and is visible from far away. Sinara River flows under the mountain. The Resurrection was celebrated there in April 2014, after a pause of 80 years.

---

"Возрождение обители" Храм "Покрова Пресвятой Богородицы" в селе Булзи на севере Челябинской области построен 18-19 веках. Трехпрестольный. Неподалеку от храма находится заброшенное здание бывшей школы, одноэтажное из красного кирпича. Сейчас в нем находятся кельи для сестер и домовый храм. Ныне в селе проживает не более тысячи человек. Стоит храм на пригорке, виден издалика. Под горой – река Синара. Доехать можно от Челябинска по трассе на Екатеринбург до 102 км, затем поворот направо на Багаряк. Проехать 10 км до с. Булзи. В апреле 2014 года в храме после 80-летнего перерыва отпраздновали Пасху Христову.